
Ex.nr. 

B e s p r e k i n g t u s s e n een d e l e g a t i e u i t de 
Raad voor Europese Zaken en h e t Comité van Wijze 

gehouden op woensdag 21 maart 197 9 i n de 
Trêveszaal van 10.30 t o t 12.00 uur 

Aanwezig van Nederlandse k a n t : m i n i s t e r - p r e s i d e n t Van Agt 
en de m i n i s t e r s Van Aardenne, Albeda, Andriessen, 
Van der Klaauw, De Koning en Van der Stee alsmede 
de h e r e n Van de Graaf (AZ), De Grooth (EZ), 
H o l t s l a g (AZ) , Lubbers (PV) , Posthumus Meyjes (BZ) , 
W e l l i n k ( F i n ) , De Zeeuw (XV), Z i j l s t r a (Ned.Bank), 
M e r c k e l b a c h ( s e c r e t a r i s ) en Drabbe ( a d j u n c t 
s e c r e t a r i s ) 

Van de k a n t van h e t Comité van W i j z e n : de heren Biesheuvel, 
D e l l en M a r j o l i n , alsmede mevrouw B a i l e s en de 
h e r e n P e t i t en T r o j a n 

D e m i n i s t e r - p r e s i d e n t heet h e t Comité van Wijzen 
met een e n k e l woord welkom en " r e l e v e e r t de onderwerpen, ^ d i e 
d e z e l f d e morgen t i j d e n s h e t gesprek t u s s e n hemzelf, m i n i s t e r 
Van der Klaauw en h e t Comité aan de orde z i j n geweest. Dat 
was op de e e r s t e p l a a t s de Europese Raad. Gesproken i s over 
de o v e r b e l a s t e agenda van de Europese Raad, over diens appel
f u n c t i e en over de w e n s e l i j k h e i d d a t de v o o r z i t t e r van de 
Europese Raad mondeling v e r s l a g doet van i e d e r e z i t t i n g aan 
h e t Europese Parlement. Vervolgens i s gesproken over de nood
zaak om t o t een r u i m e r e t o e p a s s i n g t e komen van de mogeiijK 
heden om b e s l u i t e n b i j meerderheid t e nemen en t o t s l o t ovei 
de v e r z w a k t e o o s i t i e van de Europese Commissie en wai zou 
kunnen worden'gedaan om deze t e v e r s t e r k e n . I n ^ ^eroana 
z i j n van Nederlandse k a n t bepaalde ideeën over de benoemngs 
procedure naar v o r e n g e b r a c h t , onder meer b e t r e f f e n a e e e 
i n v e s t i t u u r van de nieuw t e benoemen Commissie door net 
Europese Parlement. Spreker v r a a g t de heer M a r ^ o l i n naar de 
o p v a t t i n g e n van h e t Comité over h e t gegeven mandaat en s t e l 
voor d a t de aanwezige m i n i s t e r s daarna i n . h e t ^ C ^ n d e 

e r v a r i n g e n hun v i s i e geven over het f u n c t i o n e r e n van de 
Gemeenschappen. 
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De heer M a r j o l i n merkt op dat het r n m ^ . 
gemakkelijke taak-hüftTHet mandaat van het C o m i t é 
z i e t op v i e r punten: het f u n c t i o n e r e n van Comité 
schappen d i e n t te worden ver b e t e r d een v e r s l e c h t " 
h i e r v a n a l s gevolg van de u i t b r e i d i n g moet worSo n g 

komen, hoe kan de Europese Unie naderbTi L S R V O O r " 
en de Europese Verdragen dienen t o t s l o t I n t a c ? 
Het Comité z a l geen w i j z i g i n g e n i n de opzet van de I n s t e T ' 
l i n g e n v o o r s t e l l e n . Een probleem voor het Comité s 

hoeverre de h u i d i g e problemen i n het functioneren van de 
Gemeenschappen t e w i j t e n z i j n aan de I n s t e l l i n g e n l e l f en 
n i e t aan d i e p e r liggende oorzaken. Spreker zou graag een 
antwoord w i l l e n horen op de vraag of de Gemeenschappen 
goed f u n c t i o n e r e n en zo neen, wat er gedaan zou moeten 
worden om de problemen t e verhelpen. Van de heer Z i i l s t r a 
w i l spreker gaarne vernemen wat naar diens mening de gevol
gen van het EMS z u l l e n z i j n en of het EMS de Gemeenschappen 
b e t e r z a l doen f u n c t i o n e r e n . F P 

M i n i s t e r Van der Klaauw zegt dat het antwoord op 
de e e r s t e vraag neen i s . De tweede vraag i s minder gemakke
l i j k t e beantwoorden. De u i t b r e i d i n g z a l het functioneren 
van de Gemeenschappen verder b e m o e i l i j k e n . Het probleem z i t 
hem i n de b e s l u i t v o r m i n g . De gewoonte om b i j consensus t e 
b e s l i s s e n maakt de b e s l u i t v o r m i n g moeizaam en l e i d t t o t 
compromissen, d i e t o t v e r s c h i l l e n d e i n t e r p r e t a t i e s a a n l e i 
d i n g geven. I n verband met de p o s i t i e van de Commissie heeft 
de heer M a r j o l i n i n het gesprek van d i e z e l f d e ochtend ge
s t e l d d at de Commissie de haar b i j de verdragen toegekende 
taak a l s i n i t i a t i e f n e m e r onvoldoende h e e f t v e r v u l d en dat 
daarom nu ook regeringen i n i t i a t i e v e n nemen. I n de Neder
landse v i s i e i s een v e r s t e r k i n g van de p o s i t i e van de 
Commissie e s s e n t i e e l en w e l l i c h t z u l l e n h i e r t o e v o o r s t e l l e n 
worden gedaan. De i n v e s t i t u u r van de Commissie door het 
Europese Parlement zou de p o s i t i e van de eerste kunnen ver
s t e r k e n . De heer Jenkins had hem eens gezegd het erg belang
r i j k t e vinden dat er een v r i j e d i s c u s s i e tussen het Europese 
Parlement en de Commissie kan p l a a t s v i n d e n . Spreker meent dat 
de d i s c u s s i e met het Europees Parlement zou moeten worden 
aangemoedigd. Wat de b e s l u i t v o r m i n g b e t r e f t zou moeten worden 
g e t r a c h t de toepassing van het akkoord van Luxemburg te 
beperken, b i j v o o r b e e l d door een "excuse"-procedure i n die z i n 
dat een l i d s t a a t d i e z i c h op het akkoord van Luxemburg beroept 
o v e r t u i g e n d moet aantonen dat inderdaad v i t a l e belangen i n 
het geding z i j n . 

M i n i s t e r Van der Stee merkt op dat de p r a k t i j k van 
consensus-besluitvorming l a a t z i e n dat de m i n i s t e r s slechts 
over smalle marges kunnen beschikken. M i n i s t e r s moeten i n 
zekere z i n n a t i o n a l e belangen vertegenwoordigen en t e g e l i j k e r 
t i j d de Europese i n t e g r a t i e dienen. Sterke regeringen hebben 
g r o t e r e marges en kunnen daarom compromissen s l u i t e n . Omdat 
er evenwel een a a n t a l zwakke regeringen i s , wordt er snel een 
beroep op v i t a l e belangen gedaan. Spreker w i j s t i n d i t verband 
op het Verenigd K o n i n k r i j k . Naar z i j n 
ook v e e l af van de personen. Ten aanz 



u e ---- van ae commissie w i j s t spreker op , i - dj c-ĉ IIlf« 
over het EMS. I n de Landbouwraad i s over d i t onderwern 
gesproken, maar zonder r e s u l t a a t . Wat vervolgens gebeurde 
i s dat het o v e r l e g werd voortgezet i n een s e r i e b i l a t e r a l e 
gesprekken, waaraan de Commissie geen deel had Spreker 
meent dat de r o l van de Commissie i s verzwakt.'in het ver
leden waren de commissarissen echte Europese m i n i s t e r s die 
vochten voor hun v o o r s t e l l e n . De meeste commissarissen'doen 
d i t n i e t meer. De p o s i t i e van de Commissie d i e n t t e worden 
v e r s t e r k t . Het v o o r s t e l "van m i n i s t e r Van der Klaauw ten 
aanzien van de benoeming kan h i e r w e l l i c h t toe bijdragen. 
Spreker merkt t o t s l o t op dat de oorzaken evenwel veel 
d i e p e r l i g g e n dan b i j de procedures. 

M i n i s t e r Andriessen stemt i n met de analyse van 
m i n i s t e r Van der Stee. Ook naar z i j n i ndruk z i j n de marges 
voor de r e g e r i n g e n smal, met name u i t b u d g e t t a i r oogpunt/ 
Er i s sprake van een d i s c r e p a n t i e tussen de financiële 
behoeften van de Gemeenschap en de financiële mogelijkheden 
van de l i d s t a t e n . D i t bleek b i j de voorbereidende discussies 
over het EMS, w a a r b i j t e n s l o t t e aan sommige landen financiële 
hulp werd aangeboden. Spreker beschouwt het EMS a l s een 
b e l a n g r i j k e stap op weg naar de EMU. De ervaringen met het 
EMS l a t e n evenwel z i e n wat er aan de hand i s . Het EMS was 
geen communautair i n i t i a t i e f , hoewel t i j d e n s de s t a r t van het 
EMS s o o r t g e l i j k e d i s c u s s i e s i n de Gemeenschap plaatsvonden. 
De communautaire kanalen en procedures werden eerst l a t e r 
g e b r u i k t en t o t . s l o t werd binnen zeer k o r t e t i j d r e s u l t a a t 
geboekt. Spreker meent dat een van de problemen i s dat deze 
i n i t i a t i e v e n n i e t normaal i n de EG kunnen worden genomen, 
hetgeen w e l l i c h t t e maken h e e f t met de p o s i t i e van de 
Commissie. Deze zou de m o g e l i j k h e i d moeten hebben om meer 
p r a k t i s c h e i n i t i a t i e v e n t e nemen, bijvoorbeeld- op het t e r 
r e i n van het sociaal-economisch b e l e i d i n de EG. Ieder der 
l i d s t a t e n w i l dat het EMS een succes wordt, waarvoor een 
g r o t e r e convergentie van de economieën van de l i d s t a t e n v i a 
de coördinatie van het economisch b e l e i d een voorwaarde i s . 
D i t i s steeds door de Raad onderstreept, maar de Commissie 
h e e f t t e r z a k e nog steeds geen concrete v o o r s t e l l e n gedaan. 
Een t o t optimisme stemmend teken i s overigens dat het EMS 
i n een h a l f j a a r werd g e r e a l i s e e r d . 

M i n i s t e r Van Aardenne s t e l t dat de Gemeenschap n i e t 
goed werkt. Voorbeelden, z i j n de economische samenwerking en 
d i e op energiegebied. D i t i s n i e t a l l e e n een kwestie van 
procedures. De oorzaak l i g t v o o r a l i n de i n t e r n e economische 
s i t u a t i e . De regeringen z i j n i n het algemeen erg kwetsbaar 
tegenover de n a t i o n a l e parlementen en daardoor geneigd t o t 
n a t i o n a l e oplossingen. Sommige problemen z i j n echter n i e t 
langer meer n a t i o n a a l aan t e pakken. Wat moet er gedaan 
worden? Spreker meent op de eerste p l a a t s dat de p o s i t i e 
van de Commissie v e r s t e r k t moet worden. Verder mn er Bifijr 
d i r e c t e .communicatie moeten plaatsvinden tussen enerzijas 
het Europese Parlement en an d e r z i j d s Raad en Commissie. 



Zeer Geheim - 4 - 21 maart 1979 

D i t i s om p s y c h o l o g i s c h e redenen b e l a n g r i j k Tot s W 
meent s p r e k e r d a t e r meer gebr u i k zou moeten worden 
gemaakt van de twee-snelheden c o n s t r u c t i e . Een EMS mPt 
a c h t l i d s t a t e n i s b e t e r dan geen EMS. De twee-snelheden 
c o n c e p t i e zou ook v o o r andere b e l e i d s t e r r e i n e n kunnen 
g e l d e n . 

De h e e r Z i j l s t r a antwoordt op de vraag van de 
h e e r M a r j o l i n of h e t EMS de Gemeenschap b e t e r z a l doen 
f u n c t i o n e r e n b e v e s t i g e n d en h a a l t d a a r t o e een u i t s p r a a k 
van J e a n Monnet aan, d i e h e e f t g e s t e l d : "l'Europe se 
f e r a p a r l a monnaie ou ne se f e r a p a s " . Een paar j a a r 
g e l e d e n werd met de s l a n g g e s t a r t . De opzet was t e c h n i s c h 
i n orde en ook was de p o l i t i e k e w i l aanwezig. Toch i s de 
s l a n g m i s l u k t . De r e g e r i n g e n p r o b e r e n h e t nu opnieuw. Het 
EMS i s op een wat vreemde manier v o o r b e r e i d , maar h e t i s 
e r . I n wezen g a a t h e t om h e t z e l f d e systeem a l s van de 
s l a n g , a l i s de t e c h n i e k i n sommige o p z i c h t e n anders. 
B e i d e systemen kennen een z e k e r e d i s c i p l i n e i n de w i s s e l 
k o e r s e n , welke z e k e r e e i s e n s t e l t aan de n a t i o n a l e p o l i 
t i e k . Wordt d a a r a a n n i e t v o l d a a n , dan i s h e t met het EMS 
gedaan. Het EMS kan b i j d r a g e n aan een g r o t e r e s t a b i l i t e i t 
e n kan h e t u i t g a n g s p u n t vormen voor g e o r g a n i s e e r d e en 
geïnstitutionaliseerde g e s p r e k k e n met de VS. Vroeger of 
l a t e r z u l l e n e r v e r b i n d i n g e n g e l e g d moeten worden met de 
d o l l a r . S p r e k e r merkt v e r d e r op d a t de e r v a r i n g e n i n het 
IMF en met de s l a n g hebben g e l e e r d d a t w i j z i g i n g e n i n de 
w i s s e l k o e r s e n b e t e r moeten worden g e o r g a n i s e e r d en meer 
p r a g m a t i s c h moeten worden aangepakt. Vroeger waren d i t 
d r a m a t i s c h e g e b e u r t e n i s s e n . Wat b e t r e f t de i n s t i t u t i o n e l e 
a s p e c t e n van h e t EMS z a l , i n d i e n de h u i d i g e p r o v i s o r i s c h e 
f a s e z a l worden geïnstitutionaliseerd, de r e l a t i e met het 
IMF o n d e r z o c h t moeten worden. De Gemeenschap z a l dan 
moeten uitmaken of h e t Europees Monetair Fonds de opzet 
moet k r i j g e n van een r e g i o n a a l IMF, van een c e n t r a l e bank 
of van i e t s wat d a a r t u s s e n l i g t . 

M i n i s t e r Albeda meent d a t de Gemeenschap op 
s o c i a a l g e b i e d n o o i t n a a r behoren h e e f t g e f u n c t i o n e e r d . 
Het zwakke punt i s d a t h e t V e r d r a g geen s o c i a l e p a r a g r a a f 
h e e f t voor g e c o n c e r t e e r d e a c t i e op d i t essentiële b e l e i d s -

t o t c o n c r e t e a c t i e s . Zolang op k o r t e t e r m i j n een h e r s t e l 
van de g r o e i n i e t m o g e l i j k i s , i s een geconcerteerde a c t i e 

ve 
So 

p e c t e n van de h e r s t r u c t u r e r i n g . w ^ j ^ ~ 
rband ook op de r e l a t i e f zwakke p o s i t i e van het E ^ o p e c ; s 

- ^ c i a a l Fonds d i e zou moeten worden v e r s t e r k t , i n een «p>-
s t e r k t Europees Parlement kunnen de rapporten van net 
Europees S o c i a a l Fonds aan gewicht winnen. Spreker me 
op d a t hetgeen de hee r Z i j l s t r a s t e l d e b e t r e f en e d 0 e i » 
d i e h e t w i s s e l k o e r s r e g i m e aan de n a t i o n a l e p o l i t i e 
ook g e l d t voor h e t . s o c i a l e b e l e i d . Voor het econoir M 
b e l e i d v i n d t e r compensatie p l a a t s v a n u i t de beme 
voor h e t s o c i a a l b e l e i d i s d a t h e l a a s n i e t zo. 
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M i n i s t e r De Koning merkt op dat de Raad van 

ig plaatsgevonden. Dat i s 
jammer, want zonder debat i n de Raad z a l e r n o o i t een 
communautair o n t w i k k e l i n g s b e l e i d van de grond komen 
S p r e k e r v r a a g t h e t Comité van W i j z e n naar hun meninq 
o v e r de Europees P o l i t i e k e Samenwerking en met name 
na a r de noodzaak van een l i n k t u s s e n de EG en de EPS 

De h e e r Posthumus Meyjes s t e l t twee i n s t i t u 
t i o n e l e punten aan de orde. De Raad werkt nu zonder 
e c h t e p r o c e d u r e r e g e l s . E r i s een reglement van orde, 
d a t e c h t e r n i e t o p e r a t i e f i s . D i t zou n i e t e r g z i j n ' 
a l s de Raad een qua omvang b e p e r k t e bijeenkomst was. 
D i t i s e c h t e r n i e t zo en na de u i t b r e i d i n g nog minder. 
Het Comité van W i j z e n zou kunnen k i j k e n naar het mogelijk 
e f f e c t van p r o c e d u r e r e g e l s . S p r e k e r t e k e n t d a a r b i j aan 
d a t de e f f e c t i v i t e i t van de Raad v e r d w i j n t , i n d i e n er 
n i e t a l t h a n s een b e p e r k t g e b r u i k wordt gemaakt van b e s l u i t 
vorming b i j m e e r d e r h e i d . I n een Gemeenschap van 12 z a l er 
i n i e d e r g e v a l s p r a k e z i j n van een v e r l i e s van daadkracht 
Een a a n t a l goed omschreven p r o c e d u r e r e g e l s voor het verloop 
en de beëindiging van de d i s c u s s i e s zou i n deze s i t u a t i e 
kunnen h e l p e n . Zo zou b i j v o o r b e e l d de door h e t I e r s e voor
z i t t e r s c h a p geïntroduceerde proc e d u r e v o l g e n s welke aan het 
b e g i n van i e d e r e z i t t i n g wordt nagegaan over welke b e s l u i 
t e n de Raad met m e e r d e r h e i d zou kunnen b e s l i s s e n , i n een 
r e g l e m e n t van orde kunnen worden g e f o r m a l i s e e r d . Voorts zou 
gedacht kunnen.worden aan een r e g e l v o l g e n s welke een l i d 
s t a a t h e t v o o r z i t t e r s c h a p kan u i t n o d i g e n t o t stemming over 
t e gaan en aan de i n s t e l l i n g van een j u s t i f i c a t i e - p r o c e d u r e , 
i n d i e n een l i d s t a a t een b e s l u i t w i l tegenhouden, waarover 
b i j m e e r d e r h e i d b e s l i s t zou kunnen worden. Een volgend punt 
vormt de r u i m e r e d e l e g a t i e van bevoegdheden aan de Commissie. 
D i t l i j k t een van de meest voor de hand liggende oplossingen 
i n een Gemeenschap van 12. I n d i e n men s e r i e u s s t r e e f t naar 
een v e r b e t e r i n g van de e f f e c t i v i t e i t van de b e s l u i t v o r m i n g , 
i s meer d e l e g a t i e aan de Commissie een n a t u u r l i j k e en nood
z a k e l i j k e s t a p . I n h e t V e r d r a g worden r e g e l s gegeven voor 
d e l e g a t i e op v e r s c h i l l e n d e b e l e i d s t e r r e i n e n , maar n i e t voor 
de d a a r b i j t e v o l g e n p r o c e d u r e . Over de procedure nu vinden 
s t e e d s d i s c u s s i e s p l a a t s , d i e t o t v e r t r a g i n g e n l e i d e n . Het 
Comité van W i j z e n zou kunnen nagaan of h e t m o g e l i j k i s h i e r 
een of twee modellen voor u i t t e werken. D i t zou van grote^ 
p r a k t i s c h e waarde z i j n . S p r e k e r w i j s t t o t s l o t op het voor 
s t e l van de Commissie ( i n h e t zgn. " F r e s c o " met b e t r e k k i n g 
t o t a r t i k e l 155 van h e t EEG-Verdrag) om a l l e e x e c u t i e v e 
bevoegdheden aan de Commissie t e l a t e n , t e n z i j de Raad 
anders b e s l i s t . D i t i s een nogal v e r r e i k e n d v o o r s t e l , maar 
h e t zou de s n e l h e i d van b e s l u i t v o r m i n g z e e r ten 9 ° ^ e *° mf£; s 

De h e e r Lubbers s t e l t de r o l van het Comité van PV 
aan de orde. Het Comité van PV's i s het c e n t r a l e punt b i j ae 
v o o r b e r e i d i n g van de b e s l u i t e n van de Raad en vormt a i s 
danig een brug t u s s e n de hoofdsteden en de Commissie. 
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I n d i t l i c h t w i l spreker v i e r opmerkingen maken Oo 
de eerste p l a a t s kan het Comité van PV*s n i e t qóed 
f u n c t i o n e r e n zonder een goede coördinatie i n de hoofd 
steden. Het ontstaan van tweede c i r c u i t s van gespecia
l i s e e r d e organen zou moeten worden voorkomen, omdat de 
t o t a l e coördinatie hieronder l i j d t .

 0
p de tweede plaats 

f u n c t i o n e e r t het Comité van PV
1

 s a l l e e n goed b i j een 
s t e r k e Commissie, d i e van haar i n i t i a t i e f r e c h t v o l l e d i q 
g ebruik maakt. De permanente vertegenwoordigers zouden 
verder n i e t t e precieze i n s t r u c t i e s moeten ontvangen 
I n d i e n een PV geen bewegingsruimte h e e f t , betekent d i t 
d a t de b e s l u i t v o r m i n g een week wordt u i t g e s t e l d . De PV 
i s geen b i l a t e r a l e ambassadeur, maar h e e f t een algemene 
o n d e r h a n d e l i n g s f u n c t i e . Tot s l o t zou men de PV's geen 
p o l i t i e k e s t a t u s moeten geven. De b r u g f u n c t i e zou dan 
v e r l o r e n gaan. 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t vraagt of de Wijzen een 
r e a c t i e w i l l e n geven op hetgeen t o t dusver naar voren i s 
gebracht. 

De heer D e l l v r a a g t o f de Nederlandse regering 
van mening i s dat de Wijzen naar de twee-snelheden construc
t i e moeten k i j k e n . Zo j a , i n welke g e v a l l e n zou een derge
l i j k e c o n s t r u c t i e dan toepasbaar kunnen z i j n . Er z i j n immers 
consequenties voor de Gemeenschappelijke markt. 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t w i l een begin van een ant
woord geven. Uitgangspunt voor de Nederlandse regering i s 
dat de negen o f l a t e r t w a a l f l i d s t a t e n geheel g e l i j k w a a r d i g 
z i j n en op g e l i j k e voet aan het besluitvormingsproces moeten 
kunnen deelnemen. Desondanks kan er een s i t u a t i e ontstaan 
w a a r b i j sommige l i d s t a t e n op bepaalde b e l e i d s t e r r e i n e n 
s n e l l e r v o o r u i t kunnen dan andere. I n d i e s i t u a t i e zou een 
zekere d i f f e r e n t i a t i e per r e g i o of per sector de voorkeur 
verdienen boven een d i f f e r e n t i a t i e per l i d s t a a t . 

M i n i s t e r Van der Klaauw voegt hieraan toe dat er 
nu geen sprake i s van een twee-snelheden c o n s t r u c t i e en dat 
de Gemeenschap daar i n de toekomst ook n i e t i n t e r e c h t moet 
komen. 

De heer Biesheuvel merkt naar a a n l e i d i n g van de* 
vraag van m i n i s t e r De Koning over de r e l a t i e tussen de EG 
en de EPS op d a t de EPS a l s zodanig b u i t e n het mandaat van 
de Wijzen v a l t , maar dat er sprake i s van een g r i j z e zone 
waar EG- en EPS-onderwerpen e l k a a r raken. 

M i n i s t e r Van der Klaauw s t e l t dat de EPS buiten 
h e t mandaat van het Comité v a l t en de Wijzen zouden zich 
dan ook n i e t over de procedures van de EPS moeten b u i t e n . 
De dringende problemen op het t e r r e i n van de besluitvorming 
l i g g e n overigens e l d e r s . Als er i n EPS-kader gesproken woidt 
over onderwerpen d i e de Gemeenschap raken, dan wordt

 d e 

Commissie u i t g e n o d i g d . Deze vormt dan de verbindende schakel. 

dankbaa 
die een go 
van de leden van het Comité. , .

 A 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t zegt het Comité toe ^ °ie 
Nederlandse o p v a t t i n g e n i n een memorandum z u l l e n woraen 
gelegd. 

De s e c r e t a r i s , 


